

**ACTA DE LA REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA  
DE L'ATENEU BARCELONÈS  
DEL 24 DE MAIG DE 2016  
(aprovada 14 juny 2016)**

Presentes: Jordi Casassas, Patrícia Gabancho, Enric Cirici, Bernat Castany, Xavier Muñoz Gros, Juan José González, Ramon Mir, Toni Rodríguez Yuste, Pilar Blasco, Pep Martí, Carles Santacana

Excusen la seva absència: Jordi Coca, Gonçal Mayos, Carmen Adzerias

A les 13 h., a la sala de Juntes, es celebra la reunió ordinària de Junta corresponent al mes de maig amb el següent ordre del dia :

**1. Aprovació de l'acta de la reunió anterior (29-03-16)**

S'aprova amb una esmena

**2. Informe del president :**

-Que consti en acta la satisfacció de la Junta pel retorn del secretari, Sr. Castany, després dels problemes de salut.

-Amb vistes a la realització del projecte de l'Horitzó 2020, es proposa presentar a la Caixa la valoració del pis del carrer Sils, que ha estat de 260.000 euros i que podria servir d'aval per a la tramitació del préstec necessari per al susdit projecte.

- Sobre l'adequació de l'espai Moka hi haurà una trobada amb el conseller de Cultura, Santi Vila, amb el coordinador general de la Diputació de Barcelona, Sr. Xavier Forcadell i amb el director del Patrimoni Artístic, el Sr. Boya.

- El FCB s'ha fet soci col·lectiu de l'Ateneu. En les converses s'estudiarà la possibilitat d'establir-hi un conveni.

-Respecte al Fons Amposta, s'accepta l'oferta gratuïta de la biblioteca de llibres antics (s. XVII i XVIII) amb condicions, establertes en un conveni, sobre la seva adient conservació.

- S'accepta la proposta d'homenatge a l'ex-conseller de Cultura Joaquim Ferrer, traspasat fa un mes.

- S'acorda que les properes reunions de Junta seran 14 de juny i 5 de juliol.



### 3. Informe de la vicepresidenta segona:

#### a) Actes programats

Es remarquen els següents actes :

La presentació del llibre de Narcís Garolera i Marta Pesarrodonna sobre J. Verdaguer.

La celebració, per primer cop a l'Ateneu, del Bloomsday

Èxit de públic del debat sobre Ch. Darwin.

b) Es desestima la petició de la Secció d'Escacs sobre l'ampliació de la sala per a nous jocs.

c) Respecte a l'edició de les conferències inaugurals dels cursos "acadèmics" de l'Ateneu, s'espera la proposta de l'editor.

d) Es crea la comissió per a preparar el Dia de l'Ateneu que es celebrarà el 30 de novembre del 2016.

### 4. Disfuncions en la Comissió de programació cultural

La Sra. Toni Rodríguez Yuste, tot basant-se en què la Junta li havia atribuït tasques **de coordinació cultural**, exposà les seves objeccions a la reiterada manca d'atenció i resposta que han rebut les seves peticions de programació d'actes per part de la comissió de cultura. El debat suscitat demostrà que hi hagué alguna manca de comunicació. Desitgem que, per a properes ocasions, aquest malentès o incomunicació es resolgui satisfactòriament per a ambdues parts.

### 5. Acabament de les obres del pis del carrer Sils i la seva explotació

El vicesecretari, Sr. X. Muñoz Gros, comentà que les obres de reforma del pis del carrer Sils han estat satisfactòries . Pel que fa a l'explotació del pis, enraonà que, en el cas que no s'arribi a concretar convenientment el projecte de l'Horitzó 2020 en tràmits amb la Caixa i altres Institucions així com en el cas que no se superi la consulta sobre la venda del pis que estatutàriament s'ha de fer als socis (en un 10% de participació d'aquests), seria molt adient llogar-lo o donar-li alguna finalitat o ús.

### 6. Informe de l'estat i funcionament de la comissió laboral

El secretari, Sr. Castany, informà que les reunions de la comissió laboral amb els treballadors s'han fet, però es procurarà que siguin mensuals. Així, ja n'hi ha convocada una per al proper 16 de juny. També comentà que les reunions dels representants dels treballadors amb gerència i altres responsables sobre "l'avaluació psicosocial dels treballadors", s'estan realitzant, però encara no ens poden comunicar els resultats i les decisions que s'han de prendre sobre les millores que s'hagin de fer. Així mateix,



assenyalà que les substitucions del Sr. Andrés Gràcia, quan aquest ha d'absentar-se de consergeria per raons de reunió amb la comissió laboral, seria convenient que les fessin alguns dels que estan a administració amb l'objectiu de reduir despeses. Aquest procediment s'hauria de procurar que se practiqués en altres substitucions.

### **7. Aprovació d'actes i baixes de socis/es del mes d'abril**

S'aproven

### **8. Informe de gerència del mes d'abril 2016, elaborat per la Sra. Espinàs**

La Junta es dóna per informada.

### **9. Altres**

- S'acorda delegar al Vicepresident segon, senyor Enric Cirici, la renovació anual de la pòlissa de crèdit per valor de 150.000€.
- S'acorda delegar al Vicepresident segon, senyor Enric Cirici, la subscripció dels contractes de rènting d'un nou servidor i diversos ordinadors, d'acord amb el previst al pressupost anual.

No havent-hi més qüestions a tractar, es dóna per acabada la sessió a les 17,25.



Bernat Castany  
Secretari

Vistiplau,



Jordi Casassas Ymbert  
President



